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کاوه، بازیکن محبوب سرمربی بروژ

کاوه رضایی،  مهاجم ایرانی نتوانسته در بروژ موفقیت 
شارلوا را داشته باشد و به همین خاطر با انتقاد رسانه ها 
روبه رو شده است. با این حال ایوان لکو سرمربی بروژ 
با دفاع از این بازیکن می گوید:   »برداشــتن گامی از 
سطح دوم به بالا کار آسانی نیست و قطعا این مسأله 
ارتباطی به قیمت کاوه رضایی ندارد. او بازیکن مهمی 
در بازی های هفته ها و ماه های آینده کلوب بروژ خواهد 
بود. بازی با شارلوا بازیابی خاطرات برای کاوه رضایی در 
تیم سابقش است. هرچند تعداد گل هایش در کلوب 
بروژ همانند شارلوا نیســت اما او یک بازیکن خوب با 
ذهنیت عالی است. او از هر لحظه ای برای بهترشدن 
بهره می برد. اطمینان دارم کاوه رضایی برای ما بازیکن 

ارزشمندی خواهد بود.«

داد
روی

شهروند|  فینال لیگ قهرمانان آسیا جدا از بحث های فنی و 
موفقیتی که برای پرسپولیس به همراه داشت، میراثی را برای 
فوتبال ایران به همراه داشت که می تواند در آینده حسابی به کار 

همه تیم های ملی و باشگاهی بیاید.
زنان در ورزشگاه؛ دیگر عجیب نیست 1

برای نخستین بار حضور زنان در ورزشگاه چند هفته قبل در 
جریان دیدار تیم های ملی ایران و بولیوی رخ داد. تعدادی محدود 
از زنان با هماهنگی فدراســیون و وزارت ورزش و مقامات بالاتر 
در روز خلوت ورزشگاه آزادی روی سکوها حاضر شدند؛ اتفاقی 
که بازتاب بین المللی خیلی خوبی هم برای فوتبال ایران داشت. 
همان موقع گفته شد در بازی برگشت پرسپولیس و السد قطر هم 
این اتفاق رخ خواهد داد اما خیلی زود این رویا رنگ باخت. فینال 
لیگ قهرمانان آسیا که شاید یکی از بزرگترین بازی های چنددهه 
اخیر فوتبال ایران بود، بار دیگر با حضور زنان در ورزشگاه همراه 
شد. البته بازهم این حضور محدود و انتخابی بود و اعتراض زنان 
علاقه مند به فوتبال را به همراه داشت که چرا آنها نمی توانند به 
ورزشگاه بروند. با این حال در یکی از شلوغ ترین روزهای ورزشگاه 
آزادی حضور زنان بدون مشــکل روی سکوها نشان داد که این 
تابو شکسته شده و دیگر حضور زنان در استادیوم برای تماشای 

بازی های فوتبال یک رویا نیست. 

2 تعمیرات اساسی استادیوم پیر آزادی
بیش از 4دهه از عمر ورزشگاه آزادی می گذرد و این استادیوم در 
سال های اخیر با مشکلات زیادی مواجه شده بود. برگزاری فینال 
لیگ قهرمانان آســیا در تهران و ایرادهایی که AFC گرفته بود، 
باعث شد تا مسئولان دست به کار شده و در کمترین زمان ممکن 
آزادی را نونوار کنند. تزریق 15 میلیارد از سوی دولت برای بازسازی 
ورزشگاه آزادی باعث شــد تا در یک عملیات فوری 10روزه تمام 
ایرادهای ورزشگاه آزادی برطرف شده و بعد از 4دهه این استادیوم 
شکل جدیدی به خود بگیرد. از ســکوها بگیر تا رختکن و تونل 
ورزشگاه؛ افرادی که دیروز به استادیوم رفتند، با صحنه هایی روبه رو 

شدند که کاملا با مشاهدات قبلی متفاوت بود. 
رئیس فیفا و AFC در تهران 3

با اینکه حضور شیخ ســلمان به عنوان رئیس کنفدراسیون 
فوتبال آسیا از قبل مشــخص بود، دیروز جیانی اینفانتینو هم 
به تهران سفر کرد تا اهالی فوتبال در قاره کهن را غافلگیر کند. 
رئیس فیفا که قبلا 2بار به تهران سفر کرده بود، این بار بدون اینکه 
اصرار زیادی از سوی ایرانی ها شاهد باشــد، به خاطر برگزاری 
فینال لیگ قهرمانان آسیا در تهران به ملاقات مهدی تاج و دیگر 
مســئولان ورزش و فوتبال ایران رفت. حضور مقامات بلندپایه 
فوتبال جهان در تهران به بهانه برگزاری این مسابقه و ملاقات آنها 

با مسئولان ایرانی جزو امتیازات بزرگ برای فوتبال ایران بود. یک 
نمونه بزرگ برای این اتفاق، مطرح کردن موضوع میزبانی ایران 
در کشور ثالث از عربستانی ها از سوی وزیر ورزش در دیدار با شیخ 

سلمان بود. 
تمرین برای میزبانی های بزرگتر 4

میزبانی از فینال لیگ قهرمانان آسیا یک آزمایش بزرگ برای 
دســت اندرکاران فوتبال و ورزش ایران بود. ایــران که در دوره 
قبلی خواستار میزبانی جام ملت های آسیا بود و برای دوره بعدی 
هم چنین درخواستی را ارایه کرده، حالا تجربه بزرگی کسب کرده 
و طعم یک میزبانی بزرگ را چشیده است. شاید موفقیت ایران 
در این میزبانی بزرگ از فینال لیگ قهرمانان آسیا بتواند درنظر 
اعضای AFC و حتی فیفا هم در آینده برای اعطای میزبانی های 
بین المللی تاثیرگذار باشــد. به عنوان مثال میزبانی جام جهانی 
فوتســال در  ســال 2020 یکی از رویاهای فدراسیون بود که با 
شکست مواجه شد. حالا دیگر با ورود زنان به ورزشگاه و تمرین 
آماده سازی یک ورزشــگاه در کمتر از 2هفته شاید مسئولان 
ورزش کشور با اعتمادبه نفس بیشتری برای میزبانی های بزرگ پا 
پیش بگذارند. قطعا از فینال لیگ قهرمانان آسیا و میزبانی تهران 
در آینده به نیکی یاد می شود و به عنوان یک نمره مثبت از آن در 

کارنامه فوتبال ایران یاد خواهد شد. 

 4 میراث بزرگ فینال برای فوتبال ایران
  فینال لیگ قهرمانان آسیا تمام شد و رفت؛ حالا اما راه ورود زنان به ورزشگاه هایمان باز شده، یک ورزشگاه شیک و مدرن داریم 

و  روابطمان با مسئولان فیفا و ای اف سی هم به اوج خود رسیده است

چهره ها به شایعات پاسخ می دهند
 گلزار : دستمزدم را از تهیه کننده بپرسید

 هیراد : ترسیدم عذرخواهی کنم                 مونسان : خواهرزاده که هیچ، نسبتی با روحانی ندارم

 ماجرای بازشدن بخت مردم
 به دست عموپورنگ!

داریوش فرضیایی بی شک چهره محبوبی است. 
کافی اســت او را در جمع بچه هــا ببینید تا متوجه 
شوید چه می گویم. عموپورنگ محبوب بچه ها چهره 
خبرسازی هم هســت. چهره ای که روز گذشته در 
برنامه من و شما حاضر شــد و برای نخستین بار از 
موضوعاتی سخن گفت که تا پیش از این درباره آنها 

صحبت نکرده بود.
عموپورنــگ در ابتــدای صحبت هایــش دلگیر 
می نمود: » از بی مهری ها خســته ام، این بی مهری 
می تواند از جانب مدیران باشــد یا افراد دیگر؛ اینکه 
اصلا حوزه کودک به انــدازه بخش های دیگر مهم 
نیســت و فرش قرمز برای ما پهــن نمی کنند، ما را 
ناراحت می کند. از قضاوت هــا و خراش هایی که به 

روح هم وارد می کنیم، خسته ام...
فرضیایی اما در ادامه به حواشــی و جنجال هایی 
پرداخت که این چند وقته از سر گذرانده. او با عنوان 
این موضوع که یکــی از دلایل نرفتنش به دورهمی 
پرسیدن سوال »عاشق شــدی؟« بوده، گفت: »من 
یک چهره پیش کودکان دارم و عموپورنگ هستم، 
نباید آن را به هم بزنم. به هرحال هرکســی حریمی 
دارد و دلش نمی خواهــد همه به آن حریم بیایند.« 
عموپورنــگ امــا  در ادامه بدون هیــچ اصراری به 
یکباره از زندگی شخصی اش گفت: »برای اولین بار 
می گویم که من ۳بار عاشــق شــدم و می خواستم 
ازدواج کنم اما جواب رد شــنیدم، چون ملاحظات 
بیشــتر مادیات بود. هر ســه نفر بعد از آن موضوع 
بختشان باز شد و به ســرعت ازدواج کردند و جالب 
اینجاســت که به خارج رفتند و حالا بچه هایشــان 
بیننده برنامه های من هستند. در هند هم که بودم، 
به یک نفر علاقه مند شدم و می خواستم ازدواج کنم، 
هندی ها خیلی به شوهرانشــان احترام می گذارند. 
 البته معلوم نیســت شــاید یکدفعه رفتم آن جا و

 ازدواج کردم.« 
فرضیایی دربــاره زمان بازنشســتگی همچنین 
گفت: »هر زمان که تکراری بشــوم، می روم. وقت 
مردم ارزش دارد و من نمی خواهم تکراری باشم. اگر 
کار اجرا نکنم و در تلویزیون نباشــم، کاری را انجام 
می دهم که به حوزه کودک  ربط داشته باشد. معلم 
می شــوم و می روم در مهدکودک و دبستان درس 
می دهم. شــاید جالب باشــد بگویم که من قبل از 

مجری شدن دوست داشتم معلم بشوم.«

هیجان انگیز

شهاب حسینی با پسرش امیرعلی در فیلم شین همبازی شده است. این فیلم که اواخر  سال گذشته در تهران 
مقابل دوربین رفت، برای حضور در جشنواره فجر آماده می شود. شهاب حسینی در این فیلم علاوه بر ایفای 
نقش اصلی به عنوان مشــاور کارگردان در کنار گروه حاضر بوده است.این فیلم را که میثم کزازی کارگردانی 
کرده، درامی خانوادگی را با چاشنی ترس و دلهره ارایه می کند. علاوه بر شهاب حسینی و پسرش بازیگرانی 
چون جمشید  هاشم پور، محمود پاک نیت، هوشنگ توکلی، سیامک اطلسی، آتش تقی پور، محمود بصیری، 

فخرالدین صدیق شریف، افسانه ناصری، ناهید مسلمی و... نیز در این فیلم بازی کرده اند.

اصغر فرهادی:  »سانسور 
مــرا وادار می کند که درباره 
چگونگی بیــان خودم فکر 
کنــم و بایــد ایــن کار را 
تلویحی تر و بصری تر انجام 
دهم؛ به طوری که خود مخاطبــان با قوه تخیلی و 
ادراک خــود آن را درک کننــد. سانســور همانند 
صخره ای در جریان آب اســت؛ گر چــه یک مانع 
محسوب می شود اما معمولا راهی برای گذرکردن از 
آن پیدا می کنید. برخی مواقع مانع می تواند نوآوری را 
تحریک کند؛ چرا که شــما ناگزیرید به روش های 

جدیدی برای بیان خود فکر کنید.« 
 

محســن شــریفیان: 
»همیشه مجبورم اخبار لیان 
رو دقیقه نود اعلام کنم! براى 
اینکه فرصت زیــادى براى 
کنسل شــدن یا اخلال در 
برنامه وجود نداشته باشه؟! ولی اینکه در وقت اضافه 
اون هم در زمین خودى تغییراتی ایجاد میشه، دیگه 
دست من نیست. در حالی  که تمام قرار و تمهیدات و 
تکنیک های فنی بــرای اجراى لیــان در ضیافت 
میهمانان ویژه کنفدراسیون آسیا تدارک دیده شده 

بود؛ این برنامه لغو شد!«
 

»از  سلطانی فر:  مسعود 
آقــای شــیخ  ســلمان 
می خواهم حمایت خود را از 
فوتبال ایران ادامه دهد. حق 
تیم های ایرانی است که در 
ایــران میزبان تیم های عربســتانی باشــند و از 
کنفدراسیون فوتبال آسیا و شما انتظار داریم که 
ورزش از مسائل سیاســی جدا باشد و ما ورزش و 
به خصوص فوتبال را پیونددهنده ملت ها می دانیم 
و معتقدیم پیام آور صلح و دوســتی ملت هاست. 
فوتبال ایران علاوه بر حضور موفق در جام جهانی 
در تمام رده ها بســیار موفق بوده و خوشحالم که 
مــورد توجه و حمایــت کنفدراســیون فوتبال 

آسیاست.«
 

موسوی:  محمد  ســید 
»واقعــا از اتفاقاتــی که در 
ارومیــه رخ داد، خنــده ام 
گرفته بود. در حین اینکه من 
داشــتم با داوران صحبت 
می کردم، یک نفر وســط زمین پرید و به من حمله 
کرد. این فرد با لباس شخصی که یکی از عوامل تیم 
حریف بود، مرا هل داد و رفتار زشتی داشت. من هم 
که از محرومیت می ترسیدم، فقط ایستادم و نگاه 
کردم تا این آقا هر کاری دلش خواست، انجام دهد! 
بعد از بازی هم شــکایتم را تنظیم کردم و نوشتم. 
خیلی سعی کردم خودم را در آن لحظه کنترل کنم. 
شاید اگر چند سال قبل بود، طور دیگری با این فرد 
که با کت وشلوار وسط زمین آمده، برخورد می کردم.

ره
چه

دریا فرج پور| روزهای اخیــر اگرچه در عرصه فرهنگ و هنر روزهای پرخبری نبوده، اما کتمان 
نمی توان کرد که شــایعات و پشــت پرده هایی که در این روزها به ویژه در فضای مجازی افشا شده، 
این روزها را ســزاوار عنوان روزهای داغ کرده است. شــایعاتی درباره دستمزد نجومی محمدرضا 
گلزار، تایید اخباری مبنی بر اجرای پلی بک حمید هیراد در کنســرت هایش و ماجراهای ادامه دار 
 فامیل معــروف خانواده رئیس جمهــوری روحانی که رســانه ها را از هر خبــر داغ دیگری بی نیاز 

کرده است...
دستمزد گلزار

بیراه نیســت اگر این روزها پربیننده ترین برنامه تلویزیون را برنده باش بدانیم. برنامه ای با اجرای 
محمدرضا گلزار، ستاره پولساز سینمای ایران که در کوچ از وادی سینما به تلویزیون برنده شده و یکی 

از موفق ترین برنامه های تلویزیون را روی آنتن برده است.
برنده باش از همان اوان انتشار اخبار تولیدش با شایعات و جنجال های پرشماری مواجه بوده؛ که 
یکی از مهمترین هایش دستمزد میلیاردی محمدرضا گلزار برای اجرای این مسابقه تلویزیونی است. 
ماجرایی که در جدیدترین گردهمایی خبرنگاران پشت صحنه این برنامه هم تکرار شده و گلزار را 

مجبور به پاسخگویی کرده است.
فارس خبر می دهد که گلزار درباره رقم دستمزدش برای اجرای مسابقه برنده باش گفته: »بدون 
دستمزد که به تلویزیون نیامده ام. اما به این نوع نقد ها و حرف ها هم پاسخ نمی دهم. ما به تلویزیون 
نیامده ایم که به این سوالات پاسخ بدهیم، بلکه به تلویزیون آمده ایم که برنامه ای درخشان بسازیم 
که هنوز هم خیلی راه هست برای رسیدن به آن برنامه درخشان.« او که با بیان این که » مسائل مالی 
را با تهیه کننده صحبت کنید« بی میلی اش را برای صحبت در این زمینه نشان می دهد  در ادامه به 
نقدهای موجود درباره برنده باش اشاره می کند: »نمی توانم تمام انرژی ام را بگذارم تا به نقدها جواب 
بدهم. اما تمام نقدها را می خوانم و آنهایی را که مربوط به من است و بتوانم اصلاح کنم، اصلاح می کنم 

و آنهایی هم که مربوط نباشد، رد می کنیم برود.« گلزار درباره کتابخوانی 
هم حرف زده: »من الان مطالعــه ام را دوبرابر کرده ام، چون 
ما هم در طراحی ســوالات دخالت می کنیم.« سوپراستار 
محبوب ســینمای ایران درخصوص انتقاداتی که نسبت 
به مجری شدن ســلبریتی ها وجود دارد، می گوید: »حق 
می دهم برخی به مجری شدن سلبریتی ها معترض باشند. 

من اگر رضا گلــزار بودم و بازیگر نشــده بودم 
نسبت به اینکه بازیگری بخواهد مجری شود، 

گارد می گرفتم.« 
کنسرت های حمید   هیراد

ماجرای کنســرت های حمید هیراد 
هم برای خود سریالی شده. بعد از اینکه 
ارشــاد شــیراز درنهایت اعلام کرد که 
اجرای دردسرساز تابستانی هیراد در این 

شــهر پلی بک بوده؛ هیراد با حضور در برنامه حالا خورشید در لفافه به این موضوع اعتراف کرد: »در 
کنسرت شیراز کسالت شدیدی داشتم و برای خواندن قطعه یار که اوج بالایی داشت، مجبور بودم 
پلی بک بخوانم. اگر این اتفاق افتاد، فقط به این دلیل بود که افرادی که روبه روی من نشستند، حال 
بهتری داشته باشند. شاید باید می آمدم و عذرخواهی می کردم، اما جو به حدی  سنگین شده بود و من 
گوشه رینگ بودم که راستش ترسیدم حرفی بزنم. البته فقط بخشی از یک ترانه را پلی بک خواندم، 
اما همه جا نوشتند تمام کنسرت های من پلی بک بوده.« هیراد درباره دیگر حاشیه پیش آمده یعنی 
اتهام سرقت ادبی و استفاده بدون اجازه از شعر استاد شهریار و رنجیدن خانواده ایشان گفت: »خانواده 
ایشان ناراحت نشدند؛ من ۴ شب و ۸ سانس در تبریز کنسرت داشتم و فرزند استاد شهریار در این 
کنسرت شرکت کرد و در رابطه با اجرای من و شعر پدرشان صحبت  کردند. من فیلم صحبت های پسر 

استاد شهریار را هم دارم.« 
تکذیب نسبت فامیلی با رئیس جمهوری 

علی اصغر مونسان در تمام این چند وقتی که ریاست سازمان میراث فرهنگی را برعهده داشته، آماج 
شایعات گوناگونی بوده که شاید مهمترینش رابطه نزدیک فامیلی با رئیس جمهوری روحانی باشد. او 

اما در یک گفت وگوی تلویزیونی هر گونه نسبتی میان خود و روحانی را تکذیب کرد.
مونسان در برنامه دستخط در این مورد با جمله »خواهرزاده که هیچ؛ هیچ نسبتی با رئیس جمهوری 
ندارم« به استقبال این بحث رفت و در ادامه افزود: »روز اول دولت یکی از مواردی که برای من حاشیه 
ایجاد کردند فامیل بودن با رئیس جمهوری بود. ۵ سال است که مدام اعلام می کنم خدا شاهد است 
هیچ نســبتی با رئیس جمهوری ندارم، چه برسد به خواهرزاده ایشــان بودن.« وی درباره واکنش 
رئیس جمهوری به این شــایعات نیز گفت:   »رئیس جمهوری چه بگوید. من باید تکذیب می کردم 
که کردم.«علی اصغر مونسان درباره زندگی شخصی خود نیز گفت: » سال ۷۹ ازدواج کردم. شخصی 
همسر من را به خانواده ام معرفی کرد و دیدار دو خانواده با هم شکل گرفت. مهریه یادم نیست چقدر 
بود، اما زیر ۲۰۰ سکه است. یک دختر ۸ ساله هم دارم. من ظلم زیادی 
به خانواده کرده ام. خانمم از روز اول با این سمتم موافق نبود 
و بشدت به آرامش خانواده تاکید داشت. هر سمت بالاتری 

می گرفتم، می گفت وای مصیبت بیشتر شد.«
معاون رئیس جمهوری درباره علاقه اش به سینما 
و آخرین فیلمی که دیده اســت، گفت: »آخرین 
فیلمی که دیدم درباره پلاســکو بــود )چهارراه 
استانبول(. من علاقه مندی و آشنایی به حوزه 
سینما دارم و بازیگر محبوبم پرویز پرستویی 
است و البته مرحوم انتظامی.« مونسان درباره 
علاقه اش بــه ورزش نیز گفت: »ورزشــی 
هستم و پرسپولیسی و از بچگی قرمز بودم، 
البته مدت کوتاهی هــم در هیأت مدیره 

پرسپولیس حضور داشتم.«
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هـر کسـی کـه در خانه شـما 
حضور دارد بایـد بداند هنگام 
اقدامـی  چـه  زلزلـه  وقـوع 
انجـام دهـد حتـی اگر شـما 
آنجـا  حادثـه  وقـوع  موقـع 

نباشـید.

مرگ مادر مهربان سینما

احترام الســادات حبیبیان معروف بــه مامان اتی 
درگذشت. این بازیگر سینما که مادر علیرضا داودنژاد 
کارگردان قدیمی ســینمای ایران بــود، مدت ها به 
دلیل بیماری در بیمارســتان قائم کرج بستری بود و 
 علیرغم تلاش های 15روزه پزشکان متاسفانه به دلیل

 کهولت سن درگذشت.
رضا داودنژاد نوه مرحومه احترام السادات حبیبیان 
با اعلام خبر درگذشت این بازیگر از تیم کادر پزشکی 
و بخصــوص بخش ICU بیمارســتان قائــم برای 
تلاش هایشان تشکر کرد و گفت که زمان مراسم تشییع 
متعاقباً   اعلام می شــود. احترام السادات حبیبیان در 
فیلم های مصائب شیرین، بهشــت از آن تو، بچه های 
بد، دختری در قفس، هوو، مرهم و کلاس هنرپیشگی 

ایفای نقش کرده بود.

خبر

 شهاب
  و پسرش 
در کنار هم! 


